
Protokoll, styremøte 19.09.2023
Nesko l len  Ve l fo ren ing

Sted: Nes Arena

Styremedlemmer til stede:
Per Olin, Knut Arne Hepsø, Cordula Müller, Fredrik Ekholm, Marius
Hareide, Irene Haugen, Are Ausland, Sjur Kilde

Tidspunkt: 19.09.2023 kl: 18:00 - 20:00

2023-16 - Skøytebanen
Hege Svebakken fra arr.komitéen har bedt om å få møte styret for å prate om isbanen og kommende
vinter.
Dette blir første sak for dagen. 

Notat:
Svebakken orienterte om arbeidet med skøytebane-tilbudet. Noe kostnader, en del arbeid. Andre enn
beboerne på Neskollen bruker skøytebanen, som skoler, lag og foreninger, folk fra andre deler av
kommunen.
Gressplenen heller mot skogen, hvilket gjør at vannet renner den veien, noe som øker vannforbruket i
forbindelse med islegging sterkt og ødelegger skiløypene rundt banen. Skøytebane-komiteen spør
velforeningen om det er mulig enten å fylle masse mot skog-siden for å rette opp banen eller å gjøre
andre mindre tiltak for å rette opp gressplenen. Det bes ikke om økonomisk støtte fra velforeningen,
kun tillatelse til å iverksette tiltak.
Utfordringen er at hellingen mot skogen er den eneste dreneringen bort fra eiendommene som er på
stedet.
Komiteen vurderer å legge en presenning over gresset før vanning.
Styret anbefaler komiteen å snakke med en entreprenør som kjenner området og ber om råd. Saken
tas opp på nytt senere.

2023-18 - Dokumentarkiv
Velforeningen sitter på store mengder fysiske dokumenter. Må noe av dette lagres. I tilfelle hvor? 
Dokumenter medbringes i møtet. Dette må gjennomgås i fellesskap. 

Notat:
Styret gikk gjennom gamle dokumenter, kart, etc. for å vurdere hva som er bevaringsverdig og ikke.
Utdaterte dokumenter uten historisk verdi ble vurdert som ikke bevaringsverdig. Tekniske
dokumenter, kart over grunnforhold og annet som kan ha fremtidig praktisk verdi bevares.
Dokumenter som kan ha historisk verdi bevares.
Dokumenter med personopplysninger etc. destrueres på forsvarlig måte.

2023-20 - Reparasjon av drenering etter «Hans»
To steder på Neskollen, der Neskollen Velforening er grunneier, har blitt negativt påverket av
ekstremværet «Hans». Lekeplass Orionvegens sameie har moderat skade med "søkk" i skråning. 
Mer omfattende vannstrømmer har endt opp på nedsiden av Polarisvegen. Her har vann fra sameie /
kommunal veg endt opp i Velforeningens skråning og byr på utfordringer. 
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Notat:
Henvendelser fra beboere som opplever skader på fellesområder etter ekstremværet Hans.
Orionvegen: Liten kostnad ved å bestille arbeid fra Bygdeservice.
Polarisvegen: Velforeningen bestiller sjekk av rør og kum på fellesareale mot jordet, for forhåpentlig å
finne ut hvilke tiltak som kan hjelpe.

2023-21 - Manglende signatur av møteprotokoller
Vi mangler et par signaturer i møteprotokollene. 

2023-22 - Styret.com - Nytt brukergrensesnitt
Vi tar en kjapp titt på det nye brukergrensesnittet, som hvordan man kan legge til Styret.com som
«app» på mobilen. 

2023-17 - Trefelling
Det er flere eldre og høye grantrær som står på en høyde i Orionvegen. NBS mener de har en levetid
på maks 5 år. Fjerning koster 25000 kr. 

Vedtak:
Grantrærne felles vinteren 2024 (på nyåret), bestilles av Nes bygdeservice.

2023-15 - Rydding av skog
Tellusvegens sameie har registrert døde trær i skogspartiet mellom Tellusvegen og Hvamsmovegen.
De ønsker døde trær oppryddet. 

Vedtak:
Ryddearbeid påbegynnes i 2023, og eventuelt mer omfattende og dyrere arbeid tas i 2024.
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Per Olin

Per Olin

Signert 25.09.2023 kl 19:09

Knut Arne Hepsø

Knut Arne Hepsø

Signert 02.10.2023 kl 23:41

Cordula Müller

Cordula Müller

Signert 28.09.2023 kl 19:35

Fredrik Ekholm

Fredrik Ekholm

Signert 03.10.2023 kl 17:32

Marius Hareide

Marius Hareide

Signert 25.09.2023 kl 18:47

Irene Haugen

Irene Haugen

Signert 29.09.2023 kl 01:03

Are Ausland

Are Ausland

Signert 25.09.2023 kl 18:42

Sjur Kilde

Sjur Kilde

Signert 25.09.2023 kl 18:59


